Job Interview Types
There are a variety of types of interviews that employers may conduct, including behavioral interviews, group interviews, phone interviews, second interviews, and even interviews held during a meal. Review the different types of interviews, along with tips on how to interview effectively, regardless of the situation you're in.

Behavioral Interviews

Behavioral based interviewing is interviewing based on discovering how the interviewee acted in specific employment-related situations.

Informational Interviews
An informational interview is an interview conducted to collect information about a job, career field, industry or company.

Lunch and Dinner Interviews

One of the reasons employers take job candidates out to lunch or dinner is to evaluate their social skills and to see if they can handle themselves gracefully under pressure

Group Interviews

There are two types of group interviews. One is being interviewed by a group (or panel) of interviewers, the other is being interviewed with a group of other applicants.

Structured Interview

A structured interview is a standardized method of comparing job candidates. A structured interview format is typically used when an employer wants to assess and compare candidates impartially. If the position requires specific skills and experience, the employer will draft interview questions focusing exactly on the abilities the company is seeking.

Unstructured Interview

An unstructured interview is a job interview in which questions may be changed based on the interviewee's responses. While the interviewer may have a few set questions prepared in advance, the direction of the interview is rather casual, and questions flow is based on the direction of the conversation.

Panel Job Interview

A panel job interview takes place when an applicant for employment is interviewed by a panel of interviewers. In some cases, the candidate will meet separately with the panel. In other cases, there will be panel of interviewers and multiple candidates all in the same room.

Telephone Interviews

Employers use telephone interviews as a way of identifying and recruiting candidates for employment. Phone interviews are often used to screen candidates in order to narrow the pool of applicants who will be invited for in-person interviews. They are also used as way to minimize the expenses involved in interviewing out-of-town candidates.

Video Interviews

Video interviews are becoming more commonplace in the workplace. As hiring becomes more global, both for employers and candidates, video interviewing is a way to expedite the interview process. This way of interviewing can conduct first round interviews more quickly, save on transportation costs, and get the interview process started much faster using video conferencing.

Типы собеседований при устройстве на работу.

Есть множество типов собеседований, которые могут провести работодатели, включая поведенческие собеседования, групповые собеседования, телефонные собеседования, собеседования проводят даже во время приема пищи. Ознакомьтесь с различными типами собеседований, а так же с подсказками, о том, как провести собеседование эффективно, вне зависимости от ситуации, в которой вы находитесь.

Поведенческие собеседования

Базовое поведенческое собеседование – это собеседование, основанное на выявлении того, как претендент ведет себя в определенных, связанных с занятостью, ситуациях.

Информационные собеседования

Информационное собеседование – это собеседование, проводимое с целью сбора информации о работе, карьерной области, промышленной отрасли и компании.

Собеседования, проводимые за ленчем или обедом

Одна из причин, по которой работодатели проводят собеседование с претендентом на работу за ленчем или обедом, состоит в том, чтобы оценить их социальные навыки и понять, смогут ли они вести себя достойно под давлением.

Групповые собеседования
Существует два типа групповых собеседований. Первым из них является собеседование группой работодателей, а вторым является собеседование с группой других претендентов.

Структурированные собеседования

Структурированное интервью представляет собой стандартизированный метод сравнения кандидатов. Структурированный формат собеседования обычно используется, когда работодатель хочет оценить и сравнить кандидатов беспристрастно. Если вакансия требует определенных навыков и опыта, работодатель будет задавать вопросы интервью, сфокусированные  именно на тех способностях, которые ищет компания.

Неструктурированные собеседования

Неструктурированное собеседование – это собеседование, вопросы которого могут меняться в зависимости от ответов соискателя. Несмотря на то, что работодатель может иметь несколько заранее подготовленных вопроса, направление собеседования может быть довольно случайным, и поток вопросов базируется на направлении разговора.

Собеседование о приеме на работу с группой специалистов

Собеседование о приеме на работу с группой специалистов – это собеседование, когда собеседование проводят несколько представителей компании-работодателя одновременно. В некоторых случаях соискатель встречается с группой специалистов отдельно от других соискателей, в противном случае группа специалистов и коллектив претендентов находятся в одном помещении. 

Телефонное собеседование.

Работодатели часто используют телефонные собеседование как способ выявления и привлечения соискателей на работу. Телефонные собеседования часто используются для отбора кандидатов и с целью сужения круга претендентов, которые будут приглашены на личные собеседование. Они также используют этот способ для того, чтобы минимизировать расходы для иногородних кандидатов. 

Видео-собеседование

Видео интервью становятся все более распространенным явлением на рабочих местах. Так как прием на работу становится все более глобальным, для работодателя и соискателя видео-интервью - это способ ускорить процесс собеседования. Этот способ проведения собеседования может сделать первый  раунд собеседований быстрее, сэкономить на транспортных расходах, а также процесс проведения собеседования  стал намного быстрее с использованием видеоконференций.

